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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:1277 Sveriges vargstam

När propositionen En hållbar rovdjurspolitik (2012/13:191) antogs av 
riksdagen i december 2013 fanns det en tydlig majoritet i Sveriges riksdag som 
gav tydliga ramar för att antalet vargar skulle vara 170–270. Därefter har 
Naturvårdsverket utökat antalet till minst 300 vargar i Sverige. I stället borde 
Sveriges vargstam vara högst 170 vargar. 

Naturvårdsverkets ändring av minsta antalet vargar har aldrig varit uppe för ny 
prövning i riksdagen. Detta innebär att den nya nivån för antalet vargar inte har 
riksdagens stöd. Riksdagsbeslut ska ju respekteras och följas av såväl 
regeringen som av ansvariga myndigheter. 

Om myndigheter och regeringen anser att ett riksdagsbeslut behöver ändras ska 
regeringen återkomma till riksdagen med ändringsförslaget för ett nytt beslut.  

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Avser statsrådet att återkomma till riksdagen för att pröva om 
Naturvårdsverkets bedömning av minst 300 vargar i Sverige verkligen har 
riksdagens stöd? 

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-01-15
Besvaras senast
2021-01-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


